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Protokół Nr II/2024 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 27 maja 2024 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 12 00 

Godzina zakończenia: 13 20 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Główną Księgową – Panią Dorotę Plutę, 

- Sekretarz Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska na podstawie 

zalogowanych urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 14 Radnych, czyli ustawowa 

większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa: 

- w dniu 18 kwietnia 2024 r. 

- w dniu 6 maja 2024 r. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnym oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mieroszów w 2024 roku”. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania skargi według 

właściwości. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania skargi według 

właściwości. 

14. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa  

- w dniu 18 kwietnia 2024 r. 

- w dniu 6 maja 2024 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły z LXXX oraz I sesji zostały sporządzone i 

wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokoły e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołów z sesji. 

 

Protokół z LXXX sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r. został przyjęty 

13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 1 głosów „wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Protokół z I sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r. został przyjęty 14 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r. 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Na sesję przybyła Radna – Ilona Henko. Stan obecny Radnych 15. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt 7 w zakresie Zamówień 

Publicznych jaka jest wartość w podpisanej umowie tego remontu. 

Kierownik Referatu Rozwoju Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że około 156 tys., 

promesa jest na 118 tys. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt 8 w zakresie Zamówień 

Publicznych czy mógłby Pan przedstawić jakieś konkrety. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że są to te pozostałe lampy, 

które mamy do wymiany na lampy ledowe. Pozostało 80 z czego 58 są własnością Tauronu. 

Lamp na terenie gminy mamy prawie 800 i po tym zadaniu już będziemy mieli wszystkie lampy 

wymienione. 
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Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt 11 w zakresie Zamówień 

Publicznych czy to jest ten stan docelowy, który widzimy, czy jeszcze będą jakieś zabudowy, 

czy jeszcze coś się poważniejszego tam będzie działo. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że oczywiście będą tam 

jeszcze plansze informujące o naszych miastach Freidlandzkich. Będzie tam również 

postawiony witacz, jeszcze jest w trakcie realizacji. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt II.4 w zakresie Rozwoju 

czy tam będą nowe przyłącza czy tam będzie tylko modernizacja istniejącego stanu. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że są to prace projektowe,  

w tej chwili przygotowujemy projekt na sieć kanalizacji sanitarnej i wodociągowej  

i przebudowę nawierzchni ul. Pocztowej z podłączeniem do budynków, które się znajdują przy 

tej ulicy. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że to będzie przyłączenie nowych budynków. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że nie to są stare budynki. Są tam kłopoty z dostawą 

wody i problemy z nawierzchnią drogi. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że dokładna wartość 

zadania to 159 900 zł. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że czyli będziemy musieli ze środków własnych 

dopłacić tą różnicę. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że tak. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych 

omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr II/7/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych lub wspomaganych została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr II/7/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówiła 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr II/8/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr II/8/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnym oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mieroszów w 2024 roku” omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Przestrzennej Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnym oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieroszów w 2024 roku” została podjęta 15 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnym oraz  

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieroszów w 2024 roku”. 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 

r. omówiła Główny Księgowy – Pani Dorota Pluta 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że jest to jedno z największych, a może i największe 

zadanie inwestycyjne jakie realizujemy w ostatniej dekadzie, czyli historycznie można przyjąć, 

że największe pod względem wielkości budżetu zadanie inwestycyjne w ogóle. Myślę, że nasi 

wyborcy mają prawo poznać historię tego tematu zanim przejdę do kwestii samego zadłużenia, 

bo tak naprawdę najistotniejszym punktem zmian budżetowych jakie przychodzi nam dzisiaj 

rozstrzygać jest kwestia zwiększenia zadłużenia naszej gminy. Na początek powiem, że czasy 

komuny skończyły się bardzo dawno temu, do tego wątku wrócę na końcu swojego wywodu. 

A teraz historycznie jak w roku 2022 r. dostaliśmy jako rada VIII kadencji pod obrady projekt 

budżetu na 2023, w tym projekcie było zadanie inwestycyjne pod nazwą „Rozbudowa szkoły 

w Mieroszowie” na wartość inwestycji opiewającej 11 mln. W kwietniu została podpisana 

umowa z jedynym oferentem na 22 mln. Chciałabym wrócić do dyskusji w ramach obrad VIII 

kadencji, gdzie wtedy już część radnych miała spore wątpliwości co do zasadności tego 

zadania. Tam przede wszystkim budziły nasze wątpliwości kwestie budowy kolejnej hali 

sportowej, podnosiliśmy argumenty, że niedaleko jest hala, którą należałoby się zająć tzw. 
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OSiR na ul. Sportowej, później proponowaliśmy inne rozwiązanie. Dlaczego byliśmy 

sceptyczni, dlatego, że uważaliśmy, że nasza gmina ma inne potrzeby inwestycyjne, ale wtedy 

daliśmy się jeszcze przekonać i byliśmy na tak, dlatego, że z 11 mln zadania inwestycyjnego 

tylko 3 mln miały pochodzić ze środków własnych naszego budżetu, pozostałe 9 mln miało być 

sfinansowane ze środków zewnętrznych. Jak zaczęliśmy głosować na 5 min przed podpisaniem 

umowy z wykonawcą na te 22 mln, wtedy wiedzieliśmy, że temat jest dużo poważniejszy. 

Słyszeliśmy od Pani Skarbnik, że będziecie się Państwo starać o dofinansowanie, więc wtedy 

mieliśmy obawy o to, że jest to bardzo duże zadanie, a demografia naszej gminy przemawia 

przeciwko realizacji tego typu inwestycji. Podnosiliśmy argumenty o tym co jest nam bardziej 

potrzebny m.in. to, że wsie w gminie są nieskanalizowane, Sokołowsko potrzebuje nowej 

oczyszczalni ścieków, nie mamy rozwiązanego problemu wody, widzimy jak suche jest to lato 

i oby nam tej wody nie zabrakło. W sprawozdaniu ZGKiM za rok 2022 nasza sprzedaż wody 

wynosi tylko 30% produkcji, reszta to jest zużycie na cele technologiczne i straty wody, więc 

my tego dobra, które dla nas niedługo będzie kwintesencją być albo nie być nie potrafimy 

odpowiednio zabezpieczyć, a fundujemy szkołę gdzie demografia z roku na rok pokazuje, że 

dzieci w naszej szkole ubywa. Takie były argumenty o tym dlaczego nie i wtedy już części rady 

Pan Burmistrz swoją argumentacją nie przekonał. Dzisiaj jest stan faktyczny taki, że wcale nas 

to nie cieszy, okazuje się, że ten czarny scenariusz materializuje się bardzo szybko, dzisiaj 

przesuwa się nam dofinansowanie części tych 9 mln na kolejny rok, i może to jeszcze nie było 

by tak tragiczne, ale wczytując się w to co przedstawiacie Państwo w projekcie uchwały, nie 

chodzi o to, żeby przesunąć środki z roku na rok, tylko, że chcecie zaciągnąć kredyt ze spłatą 

do 2032 r., gdyby chodziło tylko o jeden rok, to dlaczego nie mielibyśmy spłacić tego  

w przyszłym roku. Zaciągamy ten kredyt na kolejnych 5,6 mln, sumarycznie na 8,6 mln, przy 

spłacie równocześnie w wysokości 3 mln, czyli powiększamy zadłużenie z ponad 11 mln do 

ponad 17 mln i zadłużamy gminę do roku 2032. Piszecie Państwo w uzasadnieniu, że z tytułu 

kredytu na wysokość 8,6 mln zł, który przeznaczony będzie na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów oraz realizację zamierzeń inwestycyjnych. Czyli tym 

kredytem zamierzamy spłacać wcześniej zaciągnięte kredyty, co jest uważam ślepą uliczką  

i nie jest do końca dobre. Jeszcze parę rzeczy, które mi absolutnie nie pasują, mianowicie  

w pierwszej propozycji budżetu, którą uchwalaliśmy w grudniu 2023 r. Pani Skarbnik 

zaproponowała koszty obsługi zadłużenia na poziomie 650 000 zł, to jest wysoka kwota, ale 

liczyliśmy się z tym, natomiast dzisiaj kiedy to zadłużenie macie Państwo 1,5 razy 

zwielokrotnić, Pani Skarbnik proponuje koszty zadłużenia na poziomie 720 000 zł, ja tego nie 

kupuje. Pamiętajmy o tym, że zawsze mogą jeszcze w tej inwestycji na którą dalej brakuje nam 
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ponad 8 mln do sfinansowania dalej nie wiemy jakie będą roboty dodatkowe a może wyjdą,  

bo tak zazwyczaj przy tego typu dużych inwestycjach bywa, nie mamy wyposażenia i powiem 

tak, że nie będzie mojej zgody na takie działanie. Wracając do tego co powiedziałam na 

początku o tej komunie, która przeminęła, apeluje do wszystkich, żebyśmy prowadzili naszą 

debatę w mediach publicznych i nie tylko w klimacie wzajemnego szacunku, nie starajmy się 

siebie  wzajemnie atakować. Bardzo mi przykro Panie Burmistrzu, że czytam komentarze 

o tym, że jesteśmy z koleżanką z Sokołowska hamulcowymi, bo tak Pan napisał pod postem 

odnośnie szkoły, bo każdy w tym kraju, póki co mamy demokrację i oby tak zostało na zawsze, 

mam prawo wypowiadać swoje zdanie. Zapewniam Państwa, że mimo iż się może wam dzisiaj 

wydawać, i być może tak jest, nie kwestionuję, że większość jest bardzo zadowolona z tej 

inwestycji, to zapewniam was, że jest grupa osób, której się ten pomysł nie podoba i to 

niezadowolenie będzie narastać. Może byśmy już do tej niechlubnej historii tej inwestycji nie 

wracali, ale jak widać wracamy za sprawą tego, że niestety promesodawca przesunął termin 

wypłaty i myślę, że to nie ostatni raz kiedy będziemy do tego tematu wracać. Chciałabym, 

żebyśmy szanowali się w tej debacie publicznej, nie atakowali wzajemnie, bo każdy ma prawo 

na tej Sali i nie tylko, a my wręcz jako radni mamy obowiązek wyrażać swoje zdanie, ale nawet 

nie swoje własne tylko naszych wyborców i wierze, że większość z nas będzie tak czynić. To 

wszystko z tego mojego zbyt długiego wywodu, za który Państwa przepraszam, ale uważam, 

że macie Państwo prawo wiedzieć dlaczego dzisiaj nie będzie jednomyślności przy okazji 

głosowania w tej propozycji zmian budżetowej. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że jeżeli już zaczęliśmy tą 

inwestycję budowania szkoły i z tego co widzimy, że inwestor wykazuje bardzo duże 

zainteresowanie i nadrabia czas korzystając z ładnej pogody, nie możemy zostawić wykonawcy 

bez pieniędzy, bo on też ponosi swoje koszty inwestując w tą budowę. Ja będą za przyjęciem 

tej uchwały ze względu na to, żebyśmy mogli tą inwestycję zakończyć.  

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr II/10/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok została podjęta 10 głosami „za”, 3 głosów „przeciw”, 

2 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr II/10/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Główny Księgowy – Pani Dorota Pluta. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że chciałbym podkreślić sytuację, która będzie 

miała miejsce w głosowaniu zmian w prognozie wieloletniej WPF, bo jest to zwykła 

konsekwencja zmiany dokonanej przed chwilą, czyli uchwały budżetowej na ten rok, 

zwiększenie zadłużenia, zwiększenie konieczności finansowania środkami zewnętrznymi 

najważniejszego zadania inwestycyjnego w ostatnich latach. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr II/11/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została podjęta 10 głosami 

„za”, 3 głosów „przeciw”, 2 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr II/11/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania skargi 

według właściwości omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani 

Karolina Żug. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr II/12/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie przekazania skargi według właściwości została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr II/12/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przekazania skargi według właściwości 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania skargi 

według właściwości omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani 

Karolina Żug. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr II/13/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie przekazania skargi według właściwości została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr II/13/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przekazania skargi według właściwości 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 14. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński złożył życzenia z okazji Dnia Pracownika 

Samorządowego oraz Dnia Samorządu Terytorialnego. W dniu 27 maja 1990 r. odbyły się 

pierwsze wybory samorządowe, jak Państwo widzicie na tej tablicy znajdują się pierwsi radni, 

chciałem tutaj podkreślić, że na tej sali jest 2 radnych Pan Andrzej Morawski i Pan Andrzej 

Lipiński, którzy zostali wybrani na tą pierwszą kadencję.  

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że przyłączam się w imieniu 

swoim i Państwa Radnych do życzeń, które Pan Burmistrz przekazał dla całej załogi, dla 

wszystkich samorządowców działających na terenie naszej gminy przez cały okres po wolnych 

wyborach, składam Państwu serdeczne życzenia sukcesów w życiu prywatnym jak i 

zawodowym. 

Radna – Pani Mariola Sarnecka złożyła życzenia w imieniu dzieci ze Świetlicy 

Środowiskowej wraz z wychowawcami. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem na kiedy planuje Pan rozpisanie wyborów 

na Sołtysów. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że chciałbym to z Państwem 

przeprowadzić jeszcze w miesiącu czerwcu po wyborach do Europarlamentu. Ustalimy datę i 

godzinę takiego spotkania z każdym z Sołtysów. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że w miesiącu czerwcu złożyłam interpelację, na 

obie dostałam co prawda nie w terminie odpowiedź za którą dziękuję. Osoba, która 

przygotowywała odpowiedź dot. dojazdu do pól nie bardzo wsłuchała się w to co sobie 

powiedzieliśmy w kwietniu, Pan wtedy obiecał, że będzie ta droga alternatywna troszkę 

wypłaszczona za szkołą. Ostatnio zwoziłam tam ławki i bardzo ciężko jest tam podjechać. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że zrobimy. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem kiedy, bo niedługo pewnie będą rolnicy 

kosić, od tego też zależą opłaty, tam są w większości pastwiska, które muszą być cyklicznie 

wykaszane, bo jest to przedmiotem kontroli KOWRu, czy możemy liczyć na to, że do końca 

wakacji. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że mam nadzieję, że po 4 czerwca zostanie wykonane. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że jeżeli chodzi o  interpelację dot. Łącznej, jest to 

ważny temat dla mieszkańców. Nie chodzi o to, żeby odstraszyć turystów, ale żeby dać oddechu 

tym przejezdnym ale również mieszkańcom, którzy potrzebują pomocy. Prośba, żeby powiat 

podjął jakąś mądrą decyzję, żeby nie był to jakiś nokaut dla zoo. 

Zastępca Burmistrza – Pan Mariusz Pawlak odpowiedział, że byłem tam z naczelnikiem 

wydziału ruchu drogowego i powiedział, że jeżeli otrzyma pismo, to będzie za tym, żeby 

oznakować ten teren jako zakaz zatrzymywania 

Radna – Pani Maja Sadowy zapytała czy będzie to zakaz jednostronny, żeby Ci ludzie mimo 

wszystko mieli gdzie przeparkować.  

Zastępca Burmistrza – Pan Mariusz Pawlak odpowiedział, że tak. 

Radna – Pani Dominika Zimnowodzka powiedziała, że mieszkańcy posesji przy ul. Głównej 

2 proszą o umieszczenie dwóch znaków przed zjazdem do drogi prowadzącej na Andrzejówkę, 

informującej o tym, że w tą stronę jest parking, miejsca postojowe, a że tutaj kończy się droga, 

bo notorycznie turyści rozjeżdżają teren wokół tej posesji, parkują, mają pretensje. Ponadto na 
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ul. Głównej 12A mieszkańcy, którzy mieszkają obok, z tego budynku bardzo sypie się tynk, i 

prośba o zabezpieczenie. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że wspólnie z ZGKiM z naszymi służbami zastanawiamy 

się i szukamy lokali mieszkalnych, a mieszkańców z ul. Głównej 12A wykwaterować, budynek 

jest w fatalnym stanie, zdajemy sobie z tego sprawę i szukamy odpowiednich lokali 

mieszkalnych. Może takie lokale się pojawią, liczymy na to, że wyremontujemy te lokale, które 

w tej chwili są w zasobie gminnym na terenie Mieroszowa no i wtedy będę miał pewne 

możliwości jeżeli chodzi o rozmowy z  tymi najemcami, gdzie będzie można ich wykwaterować 

i przenieść do innego lokalu mieszkalnego, ale zdaje sobie sprawę bo rozmawiałem, że bardzo 

by ich interesowało jednak teren w Sokołowsku. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że w okresie międzysesyjnym 

otrzymałam od Państwa 5 interpelacji i 2 zapytania, które zostały przekazane do Pana 

Burmistrza i udostępnione w BIP. Wpłynęło również pismo o utworzeniu Klubu Radnych 

„Wasza Gmina Mieroszów”, pismo sektora leśno-drzewnego skierowane do Premiera RP. 

Ośrodek Pomocy Społecznej przedłożył sprawozdanie pn. „Ocena Zasobów Pomocy 

Społecznej za 2023 r.”.. Wpłynęła również publikacja Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej 

im. Jerzego Regulskiego pt.: „Wzmocnienie udziału mieszkańców i mieszkanek  

w kształtowaniu lokalnych polityk publicznych”. 

Informuję, że w dniu 9 maja uczestniczyłam w spektaklu teatralnym „Dziady”  

przygotowanym przez uczniów PSP w Mieroszowie, wielkie gratulacje dla nauczycieli, którzy 

pomagali w tym przygotowaniu, szczególnie dla uczniów, którzy odegrali swoje role 

wyśmienicie, dziękuję też wszystkim radnym, którzy wzięli udział w tym spektaklu.  

W dniu 10 maja uczestniczyłam w spartakiadzie Przedszkolaków, wielkie gratulacje dla 

nauczycieli prowadzących Spartakiadę. Dziękuję również Panu Panu Bogdanowi Sarneckiemu 

oraz Kazimierzowi Stusowi za ufundowanie słodyczy dla dzieci. 

W dniu 12 maja uczestniczyła w turnieju w bule zorganizowanym przez Koło Gospodyń 

Wiejskich w Unisławiu Śląskim. 23 maja uczestniczyłam w obradach Komisji Ogólnej oraz 

pełniłam co środę dyżur.  

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 
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Ad. 15. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła II sesję Rady Miejskiej 

Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


